
Verksamhetsåret 2016/2017

-Överlag har arbetet i föreningen flutit på bra och inga större incidenter har inträffat. En kran har gått sönder 
men där ordnar fastighetsägaren lagning på fackmannamässigt sätt och fakturerar därefter föreningen.

-Styrelsen har haft 4 möten under året. 

-Arbetet med att ta in mätaravläsningar har gått bra och vid sista datum var det endast en fastighetsägare som 
ej lämnat in sin avläsning. I det fallet fakturerades ett schablonbelopp på förbrukningen. 
I några fall var avläsningarna oklara i förhållande till tidigare siffror som fanns hos Baker Tilly. I samtliga fall 
var det fritidshusägare som då fick börja om på 0 i förbrukning för att det skulle kunna bli rätt inför kommande 
år. 

-Vår tidigare kontakt på Baker Tilly slutade och vi tilldelades då en ny person, Beatrice Söder. Det, tillsammans 
med att det rådde en del oklarheter, medförde försening i hanteringen av avläsningarna och även att fakturorna 
kom ut väldigt sent. 

-En fråga angående vem som ansvarar för serviskranarna vid varje fastighet har behandlats och det är föreningen 
som är ytterst ansvarig för kranen men varje enskild fastighetsägare är också skyldig att sköta den på rätt sätt 
t.ex inför vintern.

-Nu under våren har föreningen kontaktats av en arbetsgrupp hemmahörande i Sörmjöle. De driver frågan 
kring, och ifrågasätter, kommunens beslut om kommunalt avlopp då de menar att det kommer bli väldigt 
kostsamt och inte miljömässigt försvarbart. Vi följer deras arbete med intresse, inte för att överklaga den 
kommunala anslutningen, utan för att vara med ifall det går att strida för att kostnaderna ska bli så låga som 
möjligt. 

-Vi har också meddelats att föreningen ska få en ny huvudvattenmätare under 2017.


